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aan BEN WEYTS
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Mishandelde en verwaarloosde dieren  -  Meldingen en controles

Het aantal meldingen van dierenverwaarlozing of mishandeling is de laatste jaren sterk 
gestegen. Ook de inspectiediensten werden versterkt.

1. a) Hoeveel meldingen van verwaarloosde of mishandelde dieren kwamen er in het 
eerste semester van 2022 binnen? Graag een opdeling per provincie en per 
diersoort.

b) Hoe verhoudt dit aantal zich tot de eerste jaarhelft van 2021?

2. Hoeveel meldingen kwamen er binnen via het meldpunt voor dierenartsen?

3. a) Hoeveel controles (inclusief die in het kader van erkenningsaanvragen) werden 
in het eerste semester van 2022 uitgevoerd? Graag een opdeling per provincie 
en per locatie waarop de controles betrekking hadden (handelszaken, 
dierenpensions, asielen, labo’s, …).

b) Hoeveel dossiers werden administratief afgehandeld? Ook hier graag een 
opdeling per provincie en per locatie waarop de controles betrekking hadden.

c) Hoe verhouden de cijfers van het eerste semester 2022 zich tegenover die van 
het eerste semester 2021?

4. a) Hoeveel waarschuwingen werden gegeven en hoeveel pv’s werden opgesteld 
naar aanleiding van controles die in het eerste semester van 2022 hebben 
plaatsgevonden?

b) Hoeveel administratieve boetes werden uitgeschreven?

c) Hoeveel daarvan zijn tot op heden volledig geïnd?

5. Hoeveel dieren werden in het eerste semester van 2022 in beslag genomen? Graag 
een opsplitsing per provincie en per diersoort.

6. a) Hoeveel eigenaars tekenden beroep aan tegen de beslissing van de inspectie 
Dierenwelzijn in het eerste semester van 2022?

b) Hoeveel van hen werden in het gelijk gesteld?

c) Hoeveel zaken zijn nog in behandeling?

7. a) Hoeveel personen zijn er momenteel tewerkgesteld bij de dienst Dierenwelzijn? 
Graag een overzicht van het aantal voltijdsequivalenten (vte’s) en het aantal 



koppen per niveau en geslacht.

b) Hoeveel personen zijn aan de slag als inspecteur? Graag een overzicht van het 
aantal vte’s en het aantal koppen per geslacht.

c) Hoeveel inspecteurs werden in de periode 2016 tot heden jaarlijks bijkomend 
aangeworven?

d) Hoeveel inspecteurs vloeiden in de periode 2016 tot heden jaarlijks af?

e) Graag ook een evolutie van het aantal inspecteurs in vte en aantal koppen per 
jaar sinds 2017 tot heden.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 746 van 1 augustus 2022
van GWENNY DE VROE

1-6.De inspectiecijfers worden op jaarlijkse basis geanalyseerd. Dergelijke analyse vraagt 
meerdere dagen per controlejaar. Ik kan de afdeling Dierenwelzijn niet belasten met 
bijkomende tussentijdse analyses, die te zeer zouden wegen op de goede werking.

7. a. 
A B C man vrouw

koppen 30 14 1 6 39
vte 27,9 12,5 1 5,6 35,8

b.

man vrouw
koppen 3 22
vte 2,6 20,6

c. Er zijn geen gegevens beschikbaar van voor de fusie van de Departementen 
Leefmilieu, Natuur en Energie en Ruimte Vlaanderen.
2018: 2
2021: 8
2022: 1

d. Er zijn geen gegevens beschikbaar van voor de fusie van de Departementen 
Leefmilieu, Natuur en Energie en Ruimte Vlaanderen.
2018: 1
2019: 1
2020: 1
2021: 2
2022: 1

e. 

2018 2019 2020 2021 2022
koppen 20 21 20 19 25
vte 17,9 20,4 19 16,9 22,8


